
Application Procedure

Application is open to children who are born on or before  31 Dec 2020
現正接受2020年12月31日或以前出生的小朋友報名

現正招生

Enrol Now

報 名 程 序

Obtain Application Form
報名表格派發日期1

Application Form Submission
遞交報名表格2

E-mail/Whatsapp confirmation for interview
透過電郵或Whatsapp收取本校的面試確認書3

Interview
面試4

Result Announcement
結果公佈5

2 January 2022

http://www.kids-corner.com.hk/

Application Form may be obtained in person, center website or by email
家長可親臨本中心接待處，電郵或以網上形式索取表格。

Complete Application Form together with a non-refundable application fee 
of HK$100 before deadline. Form can only be accepted by post or in person
遞交報名表格時請需交付報名費港幣$100元正一併交回本中心，已繳交的

費用一律不作退款。表格可透過郵寄或親身到臨本中心遞交。

All applicants will be notified individually via email or post.
Admitted students are required to pay registration fee of HK$200.
家長會透過電郵或郵寄形式收取貴子女的學位取錄結果。

已取錄的學生需繳交註冊費$200。

Admission and entry will be subject to the availability of a place on a first come first 
served basis and the student satisfying the admission requirements at the time.
學生需符合本中心收生要求，而所有學位均已先到先得為準，本中心將保留最終決定權。

For entry to the programme, the first installment is required to secure a place in the programme 
(details may be found in the  acceptance letter) and the last installment(July 2023) before
the 30 June 2022, respectively.
成功取錄者,需於指定日期前繳交第一期的學費(根據取錄信上的資料為準),並於2022年
6月30日前預繳最後一期的學費(2023年7月的學費)。

Pre-requisite is necessary prior to the admission of the program.
所有學生需進行面試方可被取錄。

Interview session will take approximately 10 to 15 mins.
每次的面試時間需時10-15分鐘。

The Center operates an equal opportunities policy.
本中心會以公平公正的原則對待所有報名者。

Prepaid fee/deposit(July 2023) will be deducted on the last month upon completion of the
year term.
預繳之2023年7月的學費會在該月扣除。

We regret that we cannot, under any circumstances, give refunds or transfer payment for 
fee already paid for.
在任何情況下校方將不會退還或轉讓已交之學費。


